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   Vår saksbehandler 
  Silke Pahlke 

 
Til medlemmer i rådet 
         

Kopi til varamedlemmer 
         

  
  

Referat fra møte i rådet for personer med funksjonsnedsettelser 2.2.2024 

Til stede: 
Ståle Hatlelid, Ester Holt, Ewy Halseth, Mette Lilleeng, Anna Kittelsaa, Lise Marit 

Hansen (digitalt), Merete Hassel (digitalt), Anna Cecilie Jentoft, Dmitry Lukash (vara for Inger 

Marie Lid), Marianne Brekke 

 
Forfall:  
Ada Spæren, Inger Marie Lid 

 

Fra sekretariatet: 
Sigrid Flaata, Oddbjørn Sørmoen, Morten Huuse Fjøren, Jan Christian Kielland, Silke Pahlke 

(sekretær) 

 

1/24 Godkjenning av protokoll, innkalling og sakslisten 
Vedtak: Protokoll, innkalling og saksliste ble godkjent 

 

2/24 Velkommen 
 
3/24 Orienteringer 

v/Silke Pahlke 

• Kirkerådet har levert høringssvar på NOU 2023 På høy tid og Tegnspråk for 

livet. Til det siste har Døvekirken levert et eget høringssvar. 

• Kirkerådets sekretariat deltar på forskjellige kurs om universell utforming og har 

blant annet hatt et internkurs om klarspråk. 

• Heidi Madsen, styremedlem i KABB og varamedlem i rådet for personer med 

funksjonsnedsettelser er Den norske kirkes nye representant i nettverket EDAN 

(Ecumenical Disability Advocates Network). 

https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/hoering-NOU2023/id2991896/
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/hoering-nou-202320-tegnsprak-for-livet.-forslag-til-en-helhetlig-politikk-for-norsk-tegnsprak/id2991466/
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/hoering-nou-202320-tegnsprak-for-livet.-forslag-til-en-helhetlig-politikk-for-norsk-tegnsprak/id2991466/
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• Det har vært et seminar om funksjonshemmingsteologi for det valgte 

Kirkerådet. 

 

I tillegg orienterte Jan Christian Kielland, avdelingsdirektør, om Kirkerådets behandling 

av handlingsplanen for universell utforming, se vedlagt presentasjon.  

 

4/24 Valg av leder og nestleder 
 Vedtak: Ståle Hatlelid ble valgt til leder, Ester Holt ble valgt til nestleder. 
 

5/24 Tolkning av mandatet 
 Vedtak:  

• Rådet tar mandatet til etterretning og ser frem til at mandatet blir justert i 

forbindelse med evalueringen om fire år. 

• Etter to år vil rådet evaluere arbeidet sitt.  

• Rådet ønsker å behandle navnet på rådet som sak på neste møte. Sekretær 

Silke Pahlke forbereder en sak til dette. Medlemmene kan spille inn forslag til 

navn med begrunnelse til Silke.  

• Varaer kalles inn ved behov.   

  
6/24 Universell utforming av kirkens bygg og utearealer 

Informasjon og samtale v/Oddbjørn Sørmoen, seniorrådgiver i seksjon for 

gudstjeneste og kultur  

 

Følgende dokumenter ble nevnt: 

• Kirkelig kulturarv 

• Accessibility to Cultural Heritage 

• Tilgjengelighet til kirkebygg (dette er en veileder fra 2012, en ny veileder blir 

publisert om kort tid) 

 

7/24 UKM-sak om inkluderende fellesskap 
Morten Huuse Fjøren, ungdomsrådgiver, informerte om ungdomsdemokratiet i Den 

norske kirke, se vedlagt presentasjon. 

https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/kultur/kirkelig%20kulturarv-rapport/
https://norden.diva-portal.org/smash/get/diva2:701020/FULLTEXT01.pdf
https://www.ka.no/_service/300851/download/id/278641/name/tilgjengelighet1.pdf
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Rådet hadde en samtale om «Inkluderende fellesskap» som skal være en sak på UKM 

(Ungdommens kirkemøte) 2024. 

 

8/24 Samtale om fremtidig møte med preses 
 Rådet hadde en samtale om og noterte mulige spørsmål til preses.  

  
9/24 Møteplan  

Rådet møtes 3. mai med disse foreløpige saker 

• rådets navn 

• preses deltar hvis mulig 

• handlingsplanen skal behandles igjen 

• tema kunnskapsheving og implementering 

Rådet møtes 18. oktober med følgende foreløpige sak 

• tema kirkelig undervisning og læring 

 

10/24 Eventuelt 

• Rådet ønsker foreløpig ikke at møtene er åpne for andre enn rådets 

medlemmer og inviterte gjester.  

• Det kom et forslag om å invitere Hovedorganisasjonen KA for å snakke om 

kirkebyggdatabasen. 

 


